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Dne: 24. 4. 2024   

Mikroregion Čáslavsko 
dobrovolný svazek obcí 

 

Zápis ze schůze rady Mikroregionu Čáslavsko 

ze dne 23. 4. 2024 
  

Místo:   Kancelář MKRG – nám. Jana Žižky z Trocnova 196, Čáslav 
Přítomní:  Jan Jiskra, Bc. Bohumila Jeřichová, Marie Francová, Mgr. Daniel Mikš, 

Mgr. Ludmila Záklasníková 
Omluveni:  --- 

  
1) Smlouva o zajištění a financování dopravní obslužnosti 

Tajemnice svazku informovala, že většina obcí již ve svých zastupitelstvech schválila 
ukončení stávajících smluv o zajištění dopravní obslužnosti. Nyní je nutné, aby 
shromáždění starostů schválilo smlouvu o zajištění a financování dopravní obslužnosti 
mezi Středočeským krajem (IDSK) a svazkem obcí. Vzhledem k předpokládanému termínu 
shromáždění starostů navrhla v souladu s jednacím řádem hlasování per rollam. 
 
Návrh usnesení:  
Rada Mikroregionu Čáslavsko schvaluje hlasování o smlouvě o zajištění a financování 
dopravní obslužnosti mezi Středočeským krajem (IDSK) a Mikroregionem Čáslavsko 
formou per rollam. 
 
PRO: 5  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0  
Usnesení č. R2024.02 bylo schváleno. 
 

2) Dopravní obslužnost 
Předseda mikroregionu Jan Jiskra informoval o aktivitách dopravního koordinátora. 
Diskuze se týkala zejména návrhu objednávky analýzy dopravní obslužnosti a možných 
zlepšení pro jihovýchodní oblast Čáslavska, která by zahrnovala i obce nečlenské 
a nezapojené v systému společného financování dopravy.  
 
Návrh usnesení:  
Rada Mikroregionu Čáslavsko souhlasí s objednávkou analýzy za částku 20.000 Kč 
a doporučuje vyzvat nezapojené obce k finančnímu příspěvku na její úhradu. 
 
PRO: 5  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0  
Usnesení č. R2024.03 bylo schváleno 
 

 
3) Finanční kontrola  

Jan Jiskra informoval o dalším průběhu finanční kontroly související s vyúčtováním 
projektu „Přívětivý Mikroregion Čáslavsko“. Po dalším doplnění podkladů byla finanční 
kontrola 18. 3. 2024 ukončena se závěrem, že nedošlo k porušení rozpočtové kázně. DSO 
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tak byl osvobozen od vyměřeného penále v plné výši. Předseda DSO vyjádřil poděkování 
paní Mgr. Veselé za skvělou práci při obhajobě našeho postupu. 

 
4) Energetická koncepce 

Jan Jiskra stručně informoval, že byly úspěšně podány 3 dotační žádosti na energetické 
koncepce, nyní bude probíhat výběr dodavatelů. Aktuálně je alokace výzvy vyčerpána, 
v případě znovuotevření by bylo vhodné podat žádosti i pro další obce.  

 
5) Příprava dotační žádosti na prevenci vzniku jednorázového nádobí 

Tajemnice informovala o sběru dat pro přípravu dotační žádosti na předcházení vzniku 
jednorázového nádobí. O projekt projevilo zájem vedle mikroregionu 5 obcí, je tedy 
pravděpodobné, že bude splněn požadavek na minimální částku projektu. Výzva by měla 
být otevřena v srpnu 2024. 

 
 
 
 
 

…………………………………….. 
předseda 

Jan Jiskra v. r. 

…………………………………….. 
místopředseda 

Bc. Bohumila Jeřichová v. r. 
 

 
                 …………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Daniel Mikš v. r. 

…………………………………….. 
člen rady 

Marie Francová v. r.  
 

 
…………………………………….. 

člen rady 
Mgr. Ludmila Záklasníková v. r.  

 
 

 

…………………………………….. 
zapisovatel 

Mgr. Hana Veselá v. r.  

 

   


